
První setkání Ekotýmu v novém školní roce probíhalo hlavně seznamovací formou. Prvním bodem 

setkání byla debata o tom, co vlastně Ekotým je a aby noví členové věděli, čemu se zhruba budeme 

po celý rok věnovat a jak naše setkání budou probíhat. Děti se také poznávaly mezi sebou, protože 

máme zástupce ze všech tříd. Druhým bodem setkání bylo vypracovat „tričko“, které bylo rozděleno 

na několik částí, do kterých jsme všichni postupně sepsali informace o sobě, abycho se právě lépe 

poznali. Závěrečným bodem setkání bylo vymyslet návrh na chybějící tříděný koš na hliněný odpad. 

Děti navrhly, že by mohl vypadat jako sovička a zároveň se domluvily, že lesňáčci budou mít svůj a 

Ježci a Veverky jeden společný. Úkol na příště: vymyslet, jak se bude naše sovička jmenovat☺ 

 

 

 

 

 

 

 

Na druhém setkání jsme realizovali výrobu odpadkového koše na hliněný odpad. Prvním bodem byla 

diskuzue o předešlém setkání. Děti nám povídaly, kolikáté máme setkání, o čem jsme si povídali a co 

jsme dělali minule. Zároveň jsme si vyslechli návrhy jmen naší sovičky a do detailů jsme probrali, jak 

bude naše sovička vypadat. Druhým bodem už bylo samotné tvoření. Připravili jsme si krepáky, 

lepidlo, barevné papíry, fixy, atd. a šlo se tvořit. Jako základ jsme použili kartonou krabici, které děti 

tímto způsobem daly nový život. Poté už zbývalo jen sovičku ozdobit, nakreslit obličej, vyrobit a 

přilepit křidýlka a také pařátky.  

 

 

 

 

 

 

 


